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Pengfei You 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Life sciences and healthcare 

◼ Corporate compliance 

◼ General corporate 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. You's practice areas mainly cover healthcare and life sciences, drug licensing and collaborations, 

biosecurity and human genetic resource regulation, clinical trial matters, corporate law, competition 

law, and data compliance.  He has provided legal services to a number of multinational 

pharmaceutical companies, medical device companies, traditional manufacturing companies, and 

consumer goods companies, etc., with range of products including drugs (biologics and chemical 

drugs), medical devices, IVDs, general foods, and special foods. 

EDUCATION 
Mr. You received a bachelor's degree in Law from China University of Political Science and Law in 

2016, and received a master's degree in Law from University College London in 2018. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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尤鹏飞 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 生命科学与健康 

◼ 公司合规 

◼ 一般公司事务 

工作经历 

尤鹏飞律师从 2018 年开始律师工作，曾在环球律师事务所工作多年。执业领域主要涵盖医药

和生命科学、医药许可、生物安全法及人类遗传资源监管、临床试验、公司法、竞争法与数

据合规。曾为多家跨国药企、医疗器械企业、传统制造业企业、消费品企业等提供过法律服

务，产品涵盖药品（生物药和化学药）、医疗器械、体外诊断试剂（IVD）、普通食品、特殊食

品等 

教育背景 

尤鹏飞律师于 2016 年于中国政法大学毕业，获法学学士学位；2018 年于伦敦大学学院毕业，

获法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


